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  PEARL — 301  

цена : 2 800 000 €

Ссылка PEARL - 301

Les Gets

Apartment

Спальни 5

Ванные комнаты 4

Этажи 3

Жилая площадь 186 m

2

Описание
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 Stunning contemporary penthouse of 5 bedroom Apartment in the center of Les Gets  THE LAST

APARTMENT REMAINING  A real pearl in the heart of the village.  Chic and charming, this

penthouse apartment of 186 sqm includes five bedrooms with ensuite bathrooms, a sauna, a playing

room, and a large living area of 62 sqm opening onto a south-east facing terrace of 20 sqm with views of

the slopes.   The apartment has a cellar, a ski locker, an underground garage, and two parking spaces. 

The exterior exploits the traditional aesthetic of old wood and local stone, while the interior offers a

resolutely warm and luxurious living environment.  A harmonious dialogue is made possible by choice

of materials and the beautiful volumes offered in each room.  Particular attention to natural light has

been part of our specifications to make the most of the southern exposure and large bay windows to

floor the generously proportioned longes and the cozy “cocoon” bedrooms with light. As a result, we

feel sheltered here with a unique sensation that only the warmth of wood will provide you.  Everything

is considered and imagined in detail with luxury finishes to connect you to your chalet.  Possibility of

recovering 20% VAT and reduced notary fees (2.5%)!  Delivery Q4 2023.  Please contact Morzine

Immo for more information.  The natural geographic risks that the property is exposed to can be found

on the website www.georisques.gouv.fr
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Важное Замечание

Morzine Immobilier, клиенты компании и агенты по совместительству, просят обратить внимание

на то, что:

1. Они не уполномочены делать какие-либо заверения, давать гарантии в отношении имущества ни

здесь ни в другом месте, ни от своего имени, ни от имени клиента или каким-либо иным образом.

2. Эти сведения не являются частью какого-либо предложения или контракта и не должны

рассматриваться как заявление или предоставление факта. Они не несут никакой ответственности

за любую информацию, которая может быть представлена.

3. Фотографии отображают только некоторые части объекта в том состоянии, на момент который

они были сделаны. Любые цифры, измерения расстояния являются приблизительными. Описание и

планы предлагаются только для руководства и не являются исчерпывающими.

4. Обязательное замечание: Не стоит рассчитывать на то что имущество имеет все необходимое

проектирование, регулирование, землеустройство или другие разрешения. А так же, что Morzine

Immobilier совершал проверки оборудования или объектов. Покупатель должен быть ознакомлен

со всеми аспектами самостоятельно благодаря помощи инспекций, собственного контроля или

иным способом.
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